



戶外活動日

敬啟者：為提供多元化學習活動，本年度戶外活動日將於 2023 年 11 月 09 日(星期四)舉行；時間為上午八時三十分至下午約四時，同學須於八時三十分前回校集合。當天中一至中三學生需穿著整齊學校白色運動衫、運動長褲及運動外套回校，中四至中六學生則穿著合適之便服，唯需注意服飾儀容必須遵守培育組指引，以樸素為原則。戶外活動日為正常上課日，所有同學必須出席。若同學因特別事故請假，必須於 11 月 02 日(星期四)或以前，以書面詳述理由向學校申請。而遲到及因傷患未能出席的同學，仍須照常回校上課；無故缺席者，將視作曠課處理。若同學於戶外活動日當天因病而未能出席，則須於當日上午八時三十分前，由家長致電回校請假，並於隨後第一個上課日(2023 年 11 月 13 日)遞交家長信及醫生證明。當日天文台若懸掛一號或以上暴風訊號、發出紅色/黑色暴雨警告或空氣質素健康指數級別達 10+ 級，活動則自動取消，同學不用回校(詳情請留意學校網頁)。

級別	活動地點	級別	活動地點
中一	流水響	中四	石澳
中二	大尾督	中五	清水灣郊野公園
中三	北潭涌	中六	蝴蝶灣

交通費用將全數由學校資助。

11月10日(星期五)為戶外活動日後假期。敬請注意！

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁 謹啟

二零二三年十月二十六日

回條

敬覆者：本人已知悉貴校戶外活動日安排，本人同意 敝子弟參與是項活動。並申報 敝子弟健康狀況如下：

敝子弟身體健康，並無特殊病歷；

敝子弟之特殊病歷為：_____，活動時注意事項為：_____。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：_____

班別：_____ 學號：_____

家長 / 監護人簽名：_____

二零二三年十月_____日



KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong

www.ktscss.edu.hk info@ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

Ref: 23-24 / 023e
26 Oct 2023

Dear Parent(s) / Guardian(s),

School Outing

The annual School Outing will be held from 8:30am to around 4pm on 9 Nov 2019 (Thu). All students have to assemble at school at 8:30am before the trip. S.1 to S.3 students should wear their school P.E. uniform (i.e. white T-shirt, long pants and PE jacket) for outing. Casual clothes are accepted for S.4 to S.6 students on that day provided that the appearance is neat and appropriate (conform to the Pastoral Care Committee Guidelines). The School Outing, being the same as a normal school day, is compulsory for all students.

In case of pre-arranged absences, please submit a letter of absence before 2 Nov 2023. In case of lateness or physical disability, students should still return to school. Absences without a cause will be treated as truancy. In case of illness, parents should call to inform the school office before 8:30am, and submit a letter of absence and medical certificate on the following school day (i.e. 13 Nov 2023). In case of typhoon signal No. 1 or above, Red / Black rainstorm signals, or Air Quality Health Index band at 10+, the School Outing will be cancelled and students do not have to return to school at all (Please refer to the school webpage for details).

Form	Destination	Form	Destination
1	Lau Shui Heung	4	Shek O
2	Tai Mei Tuk	5	Clear Water Bay Country Park
3	Pak Tam Chung	6	Butterfly Bay

The transportation fee will be fully sponsored by the school.

Please also note that it will be a school holiday on 10 Nov 2023(Fri).

Yours sincerely,
Steven Hon

Principal

Reply Slip

I am fully aware of the arrangement of the School Outing, and my son / daughter is going to take part.

As for my son / daughter health conditions:

- He / she is physically healthy.
- He / she suffers from _____ and will need special attention when _____.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____